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Podziękowania

Dziękuję, że zauważyliście Państwo moją pracę i starania w pracy Rady Gminy Garbatka-Letnisko, co
znalazło swoje odzwierciedlenie w poparciu jakie  uzyskałem starając się o mandat radnego powiatu
kozienickiego.

 

Mimo, że mandatu nie udało mi się uzyskać to jednak chcę Państwa zapewnić, że dalej będę
społecznie pracował dla dobra naszej gminy i naszych mieszkańców.Pozostając w pamięciWaldemar
Banaś

https://www.garbatkaletnisko.pl/podziekowania-2/

